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 "Косовски председник" Хашим Тачи био је одушевљен пријемом косовског савеза у
УЕФА и поручио да је та одлука најлепша вест за грађане са Косова.

  "Косово је најновији цлан УЕФА. Хвала свима који су гласали за нас како би наша деца
и млади могли да се такмиче. Честитам Вокрију и Савезу, као и грађанима", написао је
Тачи за свом Фејсбук профилу.   

"Косовски премијер" Иса Мустафа, који је лобирао за пријем у УЕФА, био је поносан на
чланство.

  

"Веома сам срећан и поносан што је наша држава једном успешно достигла историјски
максимум. Врло брзо ће Косово постати члан ФИФА и проћићемо кроз успешан период.
Ови резултати су производ посвећености и подршке међународних пријатеља", поручио
је Мустафа.

  

Задовољство није крио ни "министар евроинтеграција са Косова" Беким Чолаку.

  

 1 / 2



Иса Мустафа: Врло брзо ће Косово постати члан ФИФА
уторак, 03 мај 2016 18:15

"Велики сан је остварен. Сјајно је придружити се Европи у највећем спорту. Вокри је дао
најважнији гол у свом животу", навео је Чолаку.

  

Фудбалски савез Косова постао је данас 55. члан Европске фудбалске уније (УЕФА),
после тајног гласања на Конгресу у Будимпешти, иако је претходно одбијена промена
Статута УЕФА како би се примиле земље које су непризнате од Уједињених нација.

  

Одлука о пријему косовског савеза значи да ће клубови и репрезентација моћи да играју
званичне утакмице у европским такмичењима, а очекује се да ће играти и у
квалификацијама за Светско првенство у Русији.

  

(КиМ Радио)
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